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Ca membru în Consiliul de Administrn1ie e Scolii llrofcs.ionale _Sf.Marie.. din 

BislriJa, interesul meu a fost ca oferta cduca(lonala sli fie adecvat!! an de an cu cererea age111ilor 

economici judcJeni şi a picl,Ci muncii, precum şi sporirea an de an a bazei materiale a şcolii şi 

buna desfăşurare a procesului de invllU!mum. 

Ca membru al Asocia�ici Generale a Acponarilor la Societatea Lucrllri Drumuri şi 

Poduri Bis1ri1a.. sodciate aşa dupft cum reiese şi din denumirea sa. elite specializată in lucrări de 

drumuri şi poduri care dispunt: de o baz.ll ma1erialll şi de personal. car<! ii permite st.B1u1ul de 

societate importantă în acest domeniu. din judeţul nostru. Ca membru AGA. am participat de 
fiecare dată de dezbaterea deciziilor societâtli. alegerea organelor de conducere şi administrare. 

desemnarea cenzorilor. desemnarea auditorilor societă[ii. prcocupându-mli în permonen1ă de 

buna runcţionarc a societăJii. 
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